COMPARISON OF ADJECTIVES

Στη σύγκριση τα επίθετα έχουν τρεις βαθμούς:
Θετικό-Συγκριτικό-Υπερθετικό
Χρησιμοποιούμε τον συγκριτικό βαθμό όταν συγκρίνουμε δύο πρόσωπα ή  πράγματα μεταξύ τους.
Mary is taller than Emma.
Χρησιμοποιούμε τον υπερθετικό βαθμό όταν συγκρίνουμε ένα πρόσωπο ή πράγμα με περισσότερα του ιδίου είδους.
Susan is the cleverest girl in class.

Ο συγκριτικός βαθμός σχηματίζεται προσθέτοντας την κατάληξη –er και ο υπερθετικός προσθέτοντας την κατάληξη –est.

ΟΡΘΟΓΡΑΦΙΚΕΣ ΔΥΣΚΟΛΙΕΣ:

1. Τα επίθετα που λήγουν σε –y  και μπροστά από αυτό υπάρχει σύμφωνο, τρέπουν το –y σε –i.
pretty-prettier-prettiest

1. Τα μονοσύλλαβα επίθετα που λήγουν σε ένα σύμφωνο, πριν από το οποίο υπάρχει μόνο ένα φωνήεν, διπλασιάζουν το τελικό σύμφωνο.
hot- hotter-hottest
1. Επίθετα που λήγουν σε –e παίρνουν μόνο –r, -st.
nice-nicer-nicest
1. Τα πολυσύλλαβα επίθετα σχηματίζουν τον συγκριτικό βαθμό με το more και τον υπερθετικό με το most.
comfortable-more comfortable-most comfortable

ΠΡΟΣΟXΗ:

Ο συγκριτικός ακολουθείται από το than και ο υπερθετικός συνήθως από το of ή το in. Πριν από επίθετα υπερθετικού βαθμού μπαίνει το άρθρο the.
Tigers are more dangerous than elephants.
Paris is the most beautiful city in Europe.
Winter is the coldest of all the seasons.

ΑΝΩΜΑΛΑ ΠΑΡΑΘΕΤΙΚΑ
good-better-best
bad-worse-worst
little-less-least
much-more-most
many-more-most
far-farther-farthest
far-further-furthest
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